
 

 

 

 

 

 

 

Jeg hedder Janni Rasmussen og bor sammen med min mand og vores to drenge. Jeg arbejder fuldtid og 

bruger en del af min fritid på at være kreativ, noget jeg sætter pris på. 

Det at være en del af den danske folkekirke er ikke uvant for mig, da jeg er barn af en sognepræst og i 

mange år var en del af det kirkelige arbejde. Jeg var medarbejder og hjalp ofte til, når der var foredrag og 

andre arrangementer i kirkens lokaler, noget jeg har savnet og gerne vil være en del af igen. 

Mens mine drenge var små, var jeg en årrække med i bestyrelsen for børnehaven Lindely. Der havde vi et 

godt samarbejde med kirken og menighedsrådet. Dette vil jeg gerne være en del af igen.  


